
Föreningen Verksveteranerna

Protokoll fört vid styrelsemöte den 9 augusti 2023

Närvarande:
Olle Hällkvist, Margaretha Antonsson, Kristina Larsson, Ingemar Eriksson
och Hans Liljegren.

§20 Mötet öppnades av ordf. Olle Hällkvist

§21 Dagordningen godkändes.

§22 Till att justera dagens protokoll valdes Kristina Larsson

§23 Olle Hällkvist läste upp föregående mötets protokoll. Ett par punkter
skulle han själv genomföra, bl.a kontakta SISU om styrelseutbildning,  
därefter lades protokollet till handlingarna.

§24 En ekonomisk rapport gavs av kassören Margaretha Antonsson. 
Föreningens kassabehållning är i dagsläget är 82.795:- och en kontantkassa 
på 641 kronor.

§25 Inga skrivelser eller rapporter hade inkommit under den gågna tiden.

§26 a/ Olle tog upp att han diskuterat tävlingenTELE-mästerskapet. Ett förslag var
att Verksveteranerna i Varberg skulle anordnat en sydsvensk bouletävling.

Tiden för detta var emellertid allt för snäv, det var svårt att få
medlemmar att hjälpa till, så vårt svar var att detta får skjutas på framtiden.
Detta besked har meddelats och accepteras.

b/ Hans tog upp att våra ansvarsveckor under hösten är:
Vecka 34, 21 – 27 augusti, vecka 40, 2 – 8 oktober
vecka 46, 13 – 19 november samt vecka 52, 25 – 31 december.

c/ Maggan redogjorde för besöket på Äskhults by den 16 september. En 
teckningslista skulle sättas upp på vår anslagstavla. Vidare belutades att vi 
skulle maximera antalet deltagare till 20 personer.



d/ Vi beslutade att kontakta Varbergs Tidning för en annons om vår 
verksamhet. Detta lovade Maggan att ombesörja.
Vidare skall vi jobba för att fler medlemmar skall knytas till vår förening.
Ett anslag har vår förening dessutom erhållit för just detta endamål.

e/ Alliansen anordnar en tävling åt Vattenfall den 15 – 16 september. Vid 
denna tävling skall de olika klubbarna i Alliansen medverka. Vi avvaktar 
närmare besked om detta.

f/ Mera information om kunskaper i HLR skall ges via Alliansen till vår 
klubb.

g/ Hallands Bouleförbund aviserade att de skulle anordna en kurs för
blivande domare. Detta har vår förening inte hört någon ting om – vi
i styrelsen efterlyser besked om denna utbildning!

h/ Vi föreslog att vi har en avslutning av utesäsongen tillsammans mer 
Kulknappen den 22 september. Mats P. skulle vidtalas om detta av Maggan och

Olle.

i/Att framför allt äldre personer blir utsatta för bedrägeiförsök diskuterades.
För att få mera kunskaper om detta föreslogs att Kristina skulle engagera någon
med kunskaper om detta, som kunde informera våra medlemmar vid ett lämpligt
tillfälle.

§27 Nästa möten beslutades till den 6 september, 4 oktober, 8 november och den
6 december kl. 09.00 i Boulodromen.

§28 Ordförande förklarade mötet för avslutat

Vid protokollet

Hans Liljegren Olle Hällkvist

Kristina Larsson


